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Geachte dames en heren, 

 

 

Met deze brief beantwoorden wij de artikel 41-vragen over de verduurzaming van het raadhuis welke wij 

op 25 mei 2020 ontvingen van de fractie PvdA.  

 

Vraag 

1. Heeft u al zicht op mogelijke locaties die op korte termijn beschikbaar zijn om dit forse aantal 

zonnepanelen te plaatsen? Zo nee, wanneer denkt u dit te weten?  

 

Antwoord 

Het college werkt momenteel aan een voorstel waarbij de verduurzaming van het Raadhuis als onderdeel 

van de bredere opgave CO2 neutrale bedrijfsvoering wordt bezien. Daartoe werken wij een aantal 

scenario’s voor de verduurzaming van het Raadhuis uit. In deze scenario’s is het plaatsen van 

zonnepanelen buiten het Raadhuis niet benodigd. Er loopt daartoe momenteel geen onderzoek naar 

andere mogelijke locaties voor het plaatsen van pv-panelen.  

 

Vraag 

2. Wat is de verwachte vertraging die de verduurzaming van het raadhuis op gaat lopen, met 

andere woorden: in welk jaar kunnen we beginnen?  

 

Antwoord: 

Met het verduurzamen van het raadhuis kan in 2020 worden begonnen. De daadwerkelijke start van de 

werkzaamheden vindt plaats nadat door de gemeenteraad een keuze is gemaakt over het uit te voeren 

scenario. Wij verwachten de scenario’s in de commissievergadering van 21 oktober 2020 met u te 

kunnen bespreken. 

 

 

 

 

 

 



Vraag 

3. Gelet op de te verwachten vertraging is het mogelijk/wenselijk om de uitvoering van de 

aanpassingen die nodig zijn in het kader van de Arbowetgeving daarop te laten wachten?  

 

Antwoord 

Het college werkt aan een integraal voorstel waarbij zowel de verduurzaming van het Raadhuis en het 

toepassen van Arbo maatregelen is opgenomen.  

 

Vraag 

4. Zo nee, wat zijn de geschatte financiële gevolgen van de splitsing van de verduurzaming en de 

Arbo-aanpassingen van het raadhuis?  

 

Antwoord 

Niet van toepassing 

 

Vraag 

5. Uit de informatiebrieven trekken wij de conclusie dat het plaatsen van zonnepanelen altijd 

duurder is dan de maatregelen die in het oorspronkelijke raadsvoorstel voor verduurzaming 

raadhuis van het raadhuis waren meegenomen. Klopt deze conclusie? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord: 

De hoge kosten voor pv-panelen bij Anna’s Hoeve worden veroorzaakt door de staalconstructie die 

nodig is om de panelen over de waterberging te plaatsen. Als panelen op een andere locatie geplaatst 

worden (bijvoorbeeld op een dak of op de grond) is deze constructie niet nodig en vallen de kosten 

binnen de in het voorstel tot verduurzamen geraamde kosten.  

 

Vraag 

6. Is het een realistischer alternatief om terug te gaan naar het oorspronkelijke voorstel met 

WKO en warmtepomp om binnen afzienbare tijd het raadhuis daadwerkelijk te kunnen 

verduurzamen, het raadhuis Arbo-technisch aan te passen en het C02 neutraal maken. Immers 

ook de veronderstelling van de indieners dat de uitvoering van het amendement goedkoper zou 

zijn, blijkt niet terecht te zijn geweest.  

 

Antwoord 

Het toepassen van een warmtepomp en WKO wordt onderdeel van een van de scenario’s welke wij u 

voorleggen. 

 

Vraag 

7. Bent u bereid het oorspronkelijke voorstel opnieuw aan de raad voor te leggen? 

 

Antwoord 

Het college werkt aan een alternatief voorstel met diverse scenario’s. In elk scenario is het toepassen van 

zonnepanelen buiten het Raadhuis niet van toepassing. Het oorspronkelijke voorstel leggen wij daartoe 

niet opnieuw voor. 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

W. Groot, l.s. P.I. Broertjes 

 


